
 

 Číslo materiálu: 1 / 04 

Komise: pro informační technologie 

Datum: 26. 11. 2020 (videokonference) 

Přítomni: 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Přemysl Jiřík, Jan Štěpnička, Aleš Kerner, Lukáš 

Jelínek, Ondřej Knapp, Alexandr Špalek, Ladislav 

Šorčík, Silvia Doušová (místostarostka) Ladislav 

Čermák (za MěÚ) 

 

 

 

Člen RM: Silvia Doušová 

Příští jednání: 26. 11. 2020 
 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 26. 11. 2020. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Koordinátor Smart City 
Šorčík: Sestavuje se výběrová komise, aktuálně ještě chybí ještě jeden člen z řad odborníků. 

Bude osloven pan Havlíček ohledně výběrů člena komise za opozici. V plánu je zveřejnit 

výběrové řízení 30. 11. (s termínem od 1. 12. do 28. 2. pro podání přihlášek), komise by se 

měla zamyslet nad vhodnými místy ke zveřejnění (kromě webu města, ÚP a Jobs.cz). Na 

začátku března se výběrová komise sejde a doladí hodnocení, poté se otevřou obálky a ve 

třetím březnovém týdnu by měly proběhnout pohovory s uchazeči. Vítězný uchazeč by se měl 

ujmout funkce k 1. květnu. Čermák: Na Středočeském kraji vznikla komise pro IT, mělo by 

smysl oslovit někoho z této komise. Šorčík: Mohl by to být Tomáš Zmuda, který má na kraji na 

starosti digitalizaci. 

Komise s tímto souhlasí. Aleš Kerner a Ladislav Šorčík navrhli další možnosti pro umístění 

inzerátů. 

2. Otevřená města 
Jelínek: Komunikoval jsem s několika zástupci OM, v novém výboru probíhá aktivita, ale 

výstupy jsou zatím asi jen charakteru plánů, nic konkrétního hotového. Šorčík: Obávám se, že 

se to nikam neposouvá. Navrhuji ukončit členství. Doušová: Šetříme každou korunu a těch 

třicet tisíc využijeme jinde. 

Komise doporučuje ZM, aby schválilo ukončení členství ve spolku Otevřená města. 

3. Participativní rozpočet a související web 
Jelínek: V Kutnohorských listech jsem našel upoutávku na web participativního rozpočtu. První 

dojem byl negativní, tedy že je tu něco nového městského, ale nerespektuje to „vůbec 

nic“ (doménu, vizuál, přístupnost… – poslal jsem už do mailu). Pak jsem se dozvěděl, že je to 

práce studentů. Zapojení studentů je pozitivní, ale je to pořád akce města, rozdělují se poměrně 

velké peníze, město to komunikuje navenek, takže to v aktuální podobě nepůsobí dobře. Podle 

proběhlé mailové komunikace by to měl být jen pilot pro letošek (a opraví se technické chyby) 

a od příštího roku by to mělo být jinak, ale mám obavy, aby to nezůstalo stejné. Šorčík: Byla tu 

obecná pravidla a ta se nerespektovala. Komise neměla možnost se vyjádřit, což by mělo být 

automatické, nebo aspoň vedoucí odd. informatiky. Zapojení studentů je pozitivní, mají spoustu 

nápadů a elánu, je ale potřeba to řídit a hlídat preciznost provedení. Není to školní projekt, měl 



by být dotažený do detailů a do konce. Příště by na podobné akce měl být určitě supervisor. 

Štěpnička: Participativní rozpočet by měl lidi zapojit, ale oni vůbec nevědí, že je to projekt 

města. Město by si u všech takových projektů mělo ohlídat, aby bylo jasné, že jsou jeho. 

Doušová: Souhlasím s tím, co k tomu říkáte. Tím supervisorem měla být i Participation 

Factory, která zapojení studentů doporučila. Nechci to svádět jen na covid, ale mělo to 

proběhnout celé jiným stylem, se zapojením veřejnosti přes veřejná setkání. Více by vám k 

tomu ale řekl Vít Šnajdr. Kerner: Slyšel jsem něco o 200 tisících, na co to šlo? Doušová: To 

byly peníze na rozdělení v rámci žákovských parlamentů. Participation Factory dostala za 

manažerské řízení a přípravu studentů 40 tisíc. Štěpnička: Obávám se, že ta částka není 

adekvátní tomu, co za ni vzniklo.  

4. T-Mobile 
Šorčík: Přišel návrh smlouvy, ten se připomínkoval. Upravená verze by se teď měla odeslat do 

TM. Doušová: Prošla jsem si tu verzi s připomínkami, jsou tam zapracované, zítra by to mělo 

odejít. 

5. Investiční akce 
Ulice Na Chmelnici, Na Brunclíku 

Doušová: Dělají se jen povrchy, je to z peněz připravených na takové akce pro tento rok. 

Potoční 

Doušová: Ty peníze měly jít původně právě sem, ale přišlo z VHS, že tam budou kopat. 

Kerner: Pokud se bude pak dělat i osvětlení, tak určitě připoložit optiku. Doušová: 

Poznamenám si, aby se zjistilo, o co přesně jde a měli jste detaily. 

Masarykova 

Doušová: Už je to v běhu. Bude se dělat i veřejné osvětlení, které není z dotace, ale dělá se to 

při tom. Čermák: Jsou tam naplánované dvě chráničky pro optiku. V další etapě by se mělo 

pokračovat dál Vítěznou. 

Školka Trebišovská 

Kerner: Řešili jsme s L. Čermákem a navrhujeme přípravu k silnici nebo ještě líp přes silnice k 

městské trubce a tam udělat komoru. Doušová: Rozpočet rekonstrukce školky je 23 milionů, 

peníze na to v rozpočtu nejsou, ale měly by být dotace.  

6. Web o hromadné dopravě 
vhd.fedorovic.cz je soukromý web o hromadné dopravě. Vnímám to tak, že vznikl proto, že 

město nic takového nemá. Kerner: R. Fedorovič to prý probíral s městem, ale to žádný postoj 

nezaujalo. Doušová: Já o tom vím až z webu. Ale co jsem o tom mluvila s V. Šnajdrem, tak je 

to spíš pomocná ruka, ne aktivita natruc městu. Šorčík: Ptal jsem se R. Fedoroviče, zda by to 

nepřevedl pod město, problém s tím nemá, ale chtěl by to smluvně ošetřit, aby o to případně 

později nepřišel. Doporučuji to tak udělat. Začlenění pod město by umožnilo využít i 

dokumenty města, aktuálně to jen agreguje zveřejněné informace.  

Komise doporučuje uzavřít smlouvu s R. Fedorovičem na převod webu pod město ve smyslu 

zmíněných podmínek (tedy aby měl obsah ve správě a v případě nutnosti si ho mohl přenést 

jinam). 

7. Termín příští schůze 
Komise se usnesla na termínu příští schůze 14. ledna 2021 od 18:30. Pokud se výrazně nezlepší 

epidemiologická situace, bude se konat formou videokonference. 

8. Různé 
Technologie pro videokonference 

Proběhla delší diskuse na téma technologií pro videokonference. Kromě dosud používaného 

Jitsi Meet připadají v úvahu hlavně Zoom a Microsoft Teams. Jsou tam různé licenční aspekty 

a s tím související finanční požadavky (aktuální řešení běží na serveru města a nepřináší žádné 

konkrétní náklady). Bylo dohodnuto otestování mezi členy komise, aby se vyhodnotily 

technické aspekty technologií (Čermák zjistí možnosti). 



 

Zastupitelstvo v době covidové 

Štěpnička: Chtěl bych se zeptat, jak to bude vypadat dál, jestli už se vyřešily minulé problémy. 

Doušová: Ještě jsme to neřešili. Výsledek nebyl dobrý, ale to řešení použité na jaře stojí 40 

tisíc. Pokud by to nešlo zlepšit, museli bychom to objednat. Špalek: Ten přenos asi není 

největší problém, horší to bylo s tím hlasováním a se střídáním u mikrofonu. Doušová: Nejhorší 

je sčítání hlasů, potřebujeme to po jménech. Šorčík: Šlo by využít barevné lístky, na kterých by 

bylo napsáno číslo zastupitele a o čem se hlasuje. Ale zejména vzhledem k složitosti 

projednávaných materiálů bych navrhoval zaplatit těch 40 tisíc za kvalitní řešení. Doušová: 

Vezmu to v pondělí na poradu vedení, aby se co nejdřív prověřila dostupnost. Kerner: Mělo se 

to zjistit co nejdřív telefonicky, zájem bude asi velký. 

Komise doporučuje, aby se přinejmenším pro jednání zastupitelstva v prosinci použilo 

plnohodnotné mobilní řešení pro hlasování a přenos/záznam. 

 

Ekonomický informační systém 

Proběhla debata ohledně připravovaného nového informačního systému Helios Pantheon, který 

by měl nahradit dosud používaný Helios Fenix. Čermák: Nechtějí převést delší období než 1 

rok, což je neúnostně málo, museli bychom souběžně dál provozovat i Fenix. Špalek: 

Technicky by převod neměl být problém, databáze je v podstatě stejná. Čermák: Migrace 

přinese i další komplikace. Máme konektory do jiných systémů, budou se muset vytvořit 

znovu, což bude stát dost peněz. Každopádně hlavní slovo ohledně přechodu na Pantheon nebo 

na úplně jiný systém by měl mít ekonomický odbor. 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


